
 
 
 
HALVÅRSMØTE I I.K RINDALS-TROLL 2006  
 
IK Rindals-Troll avholdte sitt halvårsmøte i Rindalshuset tirsdag 23.mai 2006,  
kl. 19:30 – 21.30. 
14 av klubbens medlemmer møtte frem. Leder Magne Bjørnstad ønsket alle velkommen. 
 
Sak 1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Salen hadde ingen merknader. 
 Vedtak: Innkalling og sakliste enstemmig godkjent. 
 
Sak 2. Valg av møteleder og sekretær 
 Forslag møteleder: Magne Bjørnstad 
 Vedtak: Magne Bjørnstad enstemmig valgt. 
 
 Forslag sekretær: Vigdis Trønsdal 
 Vedtak: Vigdis Trønsdal enstemmig valgt. 
 
Sak 3. Valg av to til å skrive under møteboka 
 Forslag: Magne Nergård og Atle Norli 
 Vedtak: Magne Nergård og Atle Norli enstemmig valgt. 
 
Sak 4. Årsmeldinger for ski og handball 

Årsmeldingen for ski ble presentert av Johan Landsem, og årsmeldingen for handball 
av Ann Kristin Tørset. 
 
Tas inn i årsmeldinga for ski: Oddvin Meland deltok for 25. gang i Birkebeineren, og 
har klart merket alle 25 gangene. 
 
Vedtak: Årsmeldingene ble enstemmig vedtatt. 
 

Sak 5. Valg; -ski, handball og valgkomitè 
Valgkomiteens innstilling ble lagt frem av Morten Møller. 

 
HANDBALL 
Leder:  Atle Norli   2006 – 2008 ny 
Medlem: Elin Landsem  2006 – 2008 ny 
Medlem: Jan Arild Sande  2006 – 2008 gjenvalg 
Medlem:  Bente Tørset   2005 – 2007    
Medlem: Line Løset   2005 – 2007  
 
Valgkomiteen foreslår at handballstyret øker fra 4 til 5 medlemmer. Styret ble redusert fra 5 
til 4 ved halvårsmøtet i 2005. Det er ønske om å gjeninnføre 5 medlemmer etter ny 
gjennomgang i handballstyret.    
 
 
SKI 



Leder:  Johan Landsem  2006 – 2008 gjenvalg 
Medlem: Bård Magne Sande  2006 – 2008 gjenvalg  
Medlem: Johan Almås   2005 – 2007   
Medlem: Signe Anita Helgetun  2005 – 2007    
 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Styrets innstilling til valgkomite: 
VALGKOMITÉ  
Geir Nergård   2006 – 2008 ny 
Elmer Talgø     2006 – 2008 ny 
Gunn Marit Løfald  2005 – 2007  
 
Vedtak: Styrets innstilling til valgkomite ble enstemmig vedtatt. 
 
Ann Kristin Tørset og Johan Landsem fikk overrakt blomster av Magne Bjørnstad for sin 
innsats i styret. 
 
Sak 6. Regnskap – orientering 
Laila Eidnes gikk igjennom regnskapet pr. 30.04.2006 .Totalregnskapet viser et underskudd 
på kr.236 901 i år mot et underskudd på kr. 48 100 i fjor på samme tid. 
En del av underskuddet skyldes klubbgenserne som vi har på lager. Vi mangler også endel 
tilskudd som kommer inn i løpet av mai. 
Vi har også en del inntektsbringende tiltak i sommer. (Små- Trolluka, sommerfest m.m ) 
 
Sak 7. Rindal Fotball – status og framdrift 
Yngve Bakken orienterte om hvordan seniorfotballen kan organiseres framover. 
Etterpå var det lagt opp til diskusjon og meningsytringer. 
Videre framdrift: Det blir jobba videre med forslaget som samarbeidsstyret for Rindal Fotball 
har lagt fram. Det juridiske må også avklares i første omgang.  
 
Konklusjon: Halvårsmøtet er enig i forslaget som samarbeidsstyret for Rindal Fotball har 
lagt fram til organisering av ny seniorklubb i fotball.  
 
 
 
 
Rindal, 23.05.06 
 
 
 
 
 
 
Atle Norli                   Magne Nergård                      Vigdis Trønsdal, sekretær 
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